
 

Referat SU/SMU 
 

Innkalling til møte. 

Møtenummer: 3 Møtedato: Måndag 15. mai kl 
14.30 - 15.30  

Innkalling til:  

Herdis Ulveseth, Silje Storevik Moe, Siv Anette Slinde 
Thorsnes, Tone Nesje Sætre, Siri Randen,  Antionella 
Vidal og elevrepresentantar. 

Desse møtte ikkje: Tone Nesje Sætre og Antionella 

Møterommet i personalgangen 
ved Leikanger barneskule. 

 

Sak    Evt. 
frist/ansvar  

Sak 1:  FAU sine saker -Skuleskyss, teke opp nytt billettsystem 

- FAU har snakka mykje om moglegheitstudie  

- Stenging av Røysavegen 

-Ladeskap på skulen 

 

Sak 2: Elevrådet sine 
saker 

-Ikkje hatt møte  

Sak 3:    

Leksefri skule? 

-Har vore diskutert på foreldremøta på dei 
ulike stega no i vår 

-Kan ein ha lekser på småskulen og ikkje på 
mellomtrinnet? 

-Lekser er repetisjon 

-Prøveprosjekt? 

-7. steg – ikkje lekser etter 17. mai dette 
skuleåret. Elevane i elevrådet meiner dei 
lære like mykje utan lekser. 

- Me gjer nokre forsøk neste skuleår i enkelte 
periodar slik som i år. Lesing går sin gang.  

Ivar sjekkar med 

leksefri kommune. Kva 

er erfaringane? 

Sak 4:  

Ordensreglane – til 
godkjenning 

Skulen: Godkjent – tek vekk MP3-spelar. 
 
SFO: Godkjent 

 



 
 

Sak 5:  

Sommarfesten 

-Onsdag 7. juni 

-Skulemusikken er invitert  

-4. steg ansvar – dei har hatt det som sak på 
foreldremøte 

-Mat og drikke 

-Lastebil som scene slik som før 

-Utlodding 

-Skulekameratane er inviterte 

 

Sak 6:  Orientering 

 

-Leseglede, me fekk vite i dag at me får 
midlar vidare. Så prosjektet held fram med 
samarbeid med HVL. 
-Avdelingsleiar: Siv Jane Tufte Mardal har 
sagt opp. Ny blir Anita Mæland som for tida 
er rektor på Fjordtun skule  
-Ressursar neste skuleår: Me går ned med 
antall lærarar 
-Nye 1. steg: Det startar 34 elevar, blir to 
kontaktlærarar 
-Elevar: Me får ein auke, blir i skrivande 
stund rett over 190 frå neste skuleår. SFO 
har stor påmelding, nærmar seg 100. 
-Seksvekerplanlegging fortset med same 
ordninga som i dag. Me tek vekk tilbodet til 
mellomtrinnet. Ingen påmelde heile 
skuleåret. Viss det dukkar opp behov, ordnar 
me det. 
 
 

 

Sak 7:  Ymse 

 

Inneklima 

-Kjem nytt ventilasjonsanlegg i nyebygget 

-Miljøretta helsevern: Lufta har vore testa. 
SFO sitt baserom er det for høge verdiar på. 
Det blir ordna i sommar. 

Andre klasserom er ok. 

 

Referent 

Ivar Husum 

Rektor 

Leikanger barneskule 
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